



东莞市得鑫五金有限公司

DONGGUAN DE XIN METAL CO.,LTD.



官网二维码 电子目录

传 真: 0769-81124012

邮 箱: screw@dexing.cc

网 址: <http://www.janyie.com/>

联系方式: 0769-83196635-7 13922502347

地 址: 广东省东莞市常平镇桥沥张屋大街10号





Dongguan Dexin Metal CO.,LTD.founded in 2000, is located in changping Town, Dongguan City, Guangdong Province, covering a total area of 12000 square meters, It is a senior Taiwan enterprise specializing in the production, processing and sales of fasteners.

The company adopts the high-quality raw materials of domestic large steel mills. the main production of GB (GB), American Standard (ANSI), German standard (DIN), Japanese Standard (JIS), International Standard (ISO) and Non-standard other materials of high-quality bolts, screws ,nuts,and other non-standard special hardware parts. Products are widely used in furniture , precision electronics, electrical appliances, home appliance, motor ,lighting, instruments and equipment. sports equipment, automobiles and other industries, Products fulfill the requirements of ROSH,REACH environmental protection, and can provide a variety of environmental protection authoritative testing reports.

The company has more than 300 sets of advanced production equipment from Taiwan, including: single-punch heading machine, multi-punch heading machine, clamping machine, threading machine, nut machine, cutting machine, automatic drilling machine, automatic rolling machine, automatic tapping machine and so on. Company has introduced more than 30 advanced optical sorting machines

The company has sophisticated testing instruments, including: X-Ray, Salt spray test machines, Vickers (HV) Hardness machine, Rockwell (HRC) Hardness machine, Strength tensile test machine, Projector, Torque meter, Micrometer, Caliper, Internal threaded gauge ,External thread gauge, Cross recess gauge and so on.

The company passed ISO9001 International Quality Management System certification in 2001, ISO14001 International Environmental Management System certification in 2017, IATF16949 Automobile Quality Management System certification in 2018, and ISO28000 Supply Chain Safety Management system certification in 2019.

Many years of professional production experience, strict quality control team, perfect management model and professional high-tech talents, More than the inception of the spirit of "service-oriented, quality first, sincere service, sustainable management" business philosophy, we strive to improve and innovate in product technology, production equipment, strive to provide customers with the most precise and excellent products and technical assistance.

公司简介 COMPANY PROFILE

东莞市得鑫五金有限公司，创立于2000年，位于广东省东莞市常平镇，占地总面积12000平方米，是一家专业生产紧固件的集生产，加工，销售为一体的资深台企。

公司采用国内大型钢厂的优质原材料，主要生产符合国标(GB)、美标(ANSI)、德标(DIN)、日标(JIS)、国际标准(ISO)及非标等各种材质的高品质螺栓、螺钉、螺母、内外牙、牙条、扳手及其他特殊五金配件。产品广泛应用于家具，精密电子、电器、机电、灯饰、仪器设备、运动器材、汽车等行业。产品符合ROSH,REACH环保要求，并可提供各种环保的权威检测报告。

公司拥有台湾先进的生产设备300多台，主要有：单冲打头机、多工位打头机、合模机、搓牙机、螺母成型机、自动车床、钻床、自动滚牙机、自动攻牙机等。

公司拥有精密完善的检测设备，主要有：膜厚仪、盐雾试验机、维氏(HV)硬度计、洛氏(HRC)硬度计、材料拉力机，投影仪、扭力计、针规，螺纹环规、螺纹塞规、千分尺、卡尺等，公司先后引进了先进的光学筛选机30多台。

公司于2001年通过ISO9001国际质量管理体系认证，2017年通过ISO14001国际环境管理体系认证，2018年通过IATF16949汽车质量管理体系认证，2019年通过ISO28000供应链安全管理体系认证。

我们有拥有多年的专业生产经验，严格的质量管控团队、完善的管理模式及专业的高新技术人才。更于创始之初即本着“服务至上、质量优先、真诚服务、永续经营”的经营理念，在产品技术和生产设备上精益求精、不断创新，力求为客户提供最精密优良的产品和技术协助。





企业文化 CORPORATE CULTURE

质量方针：品质优良、交期准时、服务迅速、客户满意。

环境方针：遵守法律法规、防治环境污染、节约利用资源、坚持持续改善。

道德方针：以质取胜、用心服务、反对贿赂、关爱员工。

供应链安全方针：安全防范、诚信守法、出货准确、持续改善。

Quality Policy: Excellent quality, punctual delivery, rapid service and customer satisfaction.

Environmental policy: abide by laws and regulations, prevent and control environmental pollution, save and utilize resources, and persist in continuous improvement.

Moral policy: win by quality, serve by heart, oppose bribery and care for employees.

Supply chain security policy: security precautions, integrity and law-abiding, accurate delivery, continuous improvement.



Focus on details Pursue perfection

专注细节 追求完美

不积跬步无以至千里，不积小流无以成江海。

我们专注生产的每一个细节，使终确保为客户提供高性价比，高可靠性的精密产品。

Short steps accumulate to a thousand miles, small streams form mighty torrent.

We focus on every detail of production, so as to ensure that we can provide customers with high cost performance, high reliability and precision products.



投影仪



材料拉力试验机



实验室



光学筛选机车间

检测设备 TESTING EQUIPMENT



盐雾试验机



膜厚仪

生产车间

PRODUCTION WORKSHOP



Ingenuity making Elaborate craft

匠心制作 精心工艺

高素质的人才，结合先进的生产设备，配合科学的工艺流程，确保生产的高品质与高性能。

High-quality personnel, combined with advanced production equipment, with scientific process, to ensure the production of high quality and high performance.



产品展示

PRODUCT DISPLAY



产品展示

PRODUCT DISPLAY



产品展示

PRODUCT DISPLAY



产品展示

PRODUCT DISPLAY



产品展示

PRODUCT DISPLAY



产品展示

PRODUCT DISPLAY



产品展示

PRODUCT DISPLAY

